

經濟部國際貿易局
貨品分類修訂前後對照表

----- 貨品號列 異動別	現 行 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸入 輸出 規定 規定	----- 貨品號列 異動別	修 訂 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸入 輸出 規定 規定
1501.90.00.00-3	第0209或1503節除外之禽脂	827 A02	1501.90.00.00-3	第 0 2 0 9 節除外之禽脂	827 A02
修訂	Poultry fat, other than that of heading 02.09 or 15.03		修訂	Poultry fat, other than that of heading 02.09	
1516.10.11.00-0	氫（硬）化動物油脂及其餾分物，酸價不超過 1	827 A02	1516.10.11.00-0	動物油脂及其餾分物，酸價不超過 1	827 A02
修訂	Hydrogenated (hardened) animal fats and oils and their fractions, acid value not exceeding 1		修訂	Animal fats and oils and their fractions, acid value not exceeding 1	
1516.10.12.00-9	硬化魚油，酸價不超過 1	827 A02	1516.10.12.00-9	魚油，酸價不超過 1	827 A02
修訂	Hardened fish oil, acid value not exceeding 1		修訂	Fish oil, acid value not exceeding 1	
1516.10.21.00-8	氫（硬）化動物油脂及其餾分物，酸價超過 1	827 A02	1516.10.21.00-8	動物油脂及其餾分物，酸價超過 1	827 A02
修訂	Hydrogenated (hardened) animal fats and oils and their fractions, acid value exceeding 1		修訂	Animal fats and oils and their fractions, acid value exceeding 1	
1516.10.22.00-7	硬化魚油，酸價超過 1	827 A02	1516.10.22.00-7	魚油，酸價超過 1	827 A02
修訂	Hardened fish oil acid value exceeding 1		修訂	Fish oil, acid value exceeding 1	

經濟部國際貿易局
貨品分類修訂前後對照表

----- 貨品號列 異動別	現 行 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸入 輸出 規定 規定	----- 貨品號列 異動別	修 訂 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸入 輸出 規定 規定
1516.20.11.00-8	氫（硬）化植物油脂及其餾分 物，酸價不超過0.6	827 A02	1516.20.11.00-8	植物油脂及其餾分物，酸價不 超過0.6	827 A02
修訂	Hydrogenated (hardened) vegetable fats and oils and their fractions, acid value not exceeding 0.6		修訂	Vegetable fats and oils and their fractions, acid value not exceeding 0.6	
1516.20.12.00-7	氫化棕櫚油及氫化棕櫚核油， 酸價不超過0.6	827 A02	1516.20.12.00-7	棕櫚油及棕櫚核油，酸價不超 過0.6	827 A02
修訂	Hydrogenated palm oil and hydrogenated palm kernel oil, acid value not exceeding 0.6		修訂	Palm oil and palm kernel oil, acid value not exceeding 0.6	
1516.20.20.00-7	氫（硬）化植物油脂及其餾分 物，酸價超過0.6	827 A02	1516.20.20.00-7	植物油脂及其餾分物，酸價超 過0.6	827 A02
修訂	Hydrogenated (hardened) vegetable fats and oils and their fractions, acid value exceeding 0.6		修訂	Vegetable fats and oils and their fractions, acid value exceeding 0.6	
3304.99.20.10-3	含藥洗面膏	507	3304.99.20.10-3	含藥潔面霜	507
修訂	Medicated cleansing cream		修訂	Medicated cleansing cream	
3304.99.20.90-6	其他洗面膏		3304.99.20.90-6	其他潔面霜	
修訂	Other cleansing cream		修訂	Other cleansing cream	

經濟部國際貿易局
貨品分類修訂前後對照表

----- 貨品號列 異動別	現 行 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸 入 輸 出 規 定 規 定	----- 貨品號列 異動別	修 訂 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸 入 輸 出 規 定 規 定
3916.10.00.00-5	橫切面直徑超過 1 公厘 (MM)) 之乙烯聚合物製單絲、棒、 杖及定型，除表面外未經其他 加工者		3916.10.00.00-5	乙烯聚合物製單絲 (任何橫斷 面尺寸超過1公厘)、棒、杖及 定型，除表面外未經其他加工 者	
修訂	Monofilament of which any cross- sectional dimension exceeds 1 mm, rods, sticks and profile shapes, whether or not surface-worked but not otherwise worked, of polymers of ethylene		修訂	Monofilament of which any cross- Sectional dimension exceeds 1 mm, rods, sticks and profile shapes, whether or not surface-worked but not otherwise worked, of polymers of ethylene	
3916.20.00.00-3	橫切面直徑超過 1 公厘 (MM)) 之氯乙烯聚合物製單絲、棒、 杖及定型，除表面外未經其 他加工者		3916.20.00.00-3	氯乙烯聚合物製單絲 (任何橫 斷面尺寸超過1公厘)、棒、杖 及定型，除表面外未經其他加 工者	
修訂	Monofilament of which any cross- sectional dimension exceeds 1 mm, rods, sticks and profile shapes, whether or not surface-worked but not otherwise worked, of polymers of vinyl chloride		修訂	Monofilament of which any cross- Sectional dimension exceeds 1 mm, rods, sticks and profile shapes, whether or not surface-worked but not otherwise worked, of polymers of vinyl chloride	

經濟部國際貿易局
貨品分類修訂前後對照表

----- 貨品號列 異動別	現 行 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸入 輸出 規定 規定	----- 貨品號列 異動別	修 訂 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸入 輸出 規定 規定
3916.90.00.00-8	橫切面直徑超過一公厘（MM）之其他塑膠單絲、棒、杖及定型，除表面外未經其他加工者		3916.90.00.00-8	其他塑膠單絲（任何橫斷面尺寸超過1公厘）、棒、杖及定型，除表面外未經其他加工者	
修訂	Monofilament of which any cross-sectional dimension exceeds 1 mm, rods, sticks and profile shapes, whether or not surface-worked but not otherwise worked, of other plastics		修訂	Monofilament of which any cross-sectional dimension exceeds 1 mm, rods, sticks and profile shapes, whether or not surface-worked but not otherwise worked, of other plastics	
6401.10.10.00-9	鞋頭包鋼之勞工用安全鞋	C02	6401.10.10.00-9	鞋頭包鋼之安全鞋	C02
修訂	Safety shoes with steel toe protection for labors' use		修訂	Safety shoes with steel toe protection	
7020.00.12.00-8	設計專供用於插入生產半導體晶圓之擴散及氧化爐之石英製反應管及支撐器		7020.00.12.00-8	設計用於插入生產半導體晶圓之擴散及氧化爐之石英製反應管及支撐器	
修訂	Quartz reactor tubes and holders, designed for insertion into diffusion and oxidation furnaces for production of semiconductor wafers		修訂	Quartz reactor tubes and holders, designed for insertion into diffusion and oxidation furnaces for production of semiconductor wafers	
7020.00.13.00-7	專供製造半導體晶柱用之石英製坩堝		7020.00.13.00-7	專供製造半導體晶柱或晶錠用之石英製坩堝	

經濟部國際貿易局
貨品分類修訂前後對照表

----- 貨品號列 異動別	現 行 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸 入 輸 出 規 定 規 定	----- 貨品號列 異動別	修 訂 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸 入 輸 出 規 定 規 定
修訂	Quartz crucibles, solely for the manufacture of semiconductor boules		修訂	Quartz crucibles, solely for the manufacture of semiconductor boules or ingots	
7408.11.00.00-1	精煉銅線，最大橫斷面直徑超過 6 公厘者	MP1	7408.11.00.00-1	精煉銅線，最大橫斷面尺寸超過 6 公厘者	MP1
修訂	Refined copper wire, of which the maximum cross-sectional dimension exceeding 6 mm		修訂	Refined copper wire, of which the maximum cross-sectional dimension exceeding 6 mm	
7408.19.00.10-1	鍍金精煉銅線，最大橫斷面直徑不超過 6 公厘者	MW0	7408.19.00.10-1	鍍金精煉銅線，最大橫斷面尺寸不超過 6 公厘者	MW0
修訂	Refined copper wire, gilt, of which the maximum cross-sectional dimension not exceeding 6 mm		修訂	Refined copper wire, gilt, of which the maximum cross-sectional dimension not exceeding 6 mm	
7408.19.00.90-4	其他精煉銅線，最大橫斷面直徑不超過 6 公厘者	MP1	7408.19.00.90-4	其他精煉銅線，最大橫斷面尺寸不超過 6 公厘者	MP1
修訂	Other refined copper wire, of which the maximum cross-sectional dimension not exceeding 6 mm		修訂	Other refined copper wire, of which the maximum cross-sectional dimension not exceeding 6 mm	
8544.11.00.00-4	漆包銅線	MW0	8544.11.00.00-4	銅製繞線（含漆包銅線）	MW0

經濟部國際貿易局
貨品分類修訂前後對照表

----- 現 行 貨 品 分 類 -----		----- 修 訂 貨 品 分 類 -----	
貨品號列	中 文 貨 名	貨品號列	中 文 貨 名
異動別	英 文 貨 名	異動別	英 文 貨 名
	輸入 輸出		輸入 輸出
	規定 規定		規定 規定
修訂	Enameled copper wires	修訂	Winding wires of copper (including enameled copper wires)

輸入規定代號

(空白)	准許（免除簽發許可證）。 Import permitted (free from licensing)
251	應檢附經濟部工業局同意文件。 Approval from the Industrial Development Bureau, Ministry of Economic Affairs is required.
255	應檢附經濟部能源局同意文件。 Approval from the Bureau of Energy ,Ministry of Economic Affairs is required.
404	（一）進口飼料，應檢附行政院農業委員會核發之飼料輸入登記證影本或農委會、台北市、高雄市政府核發之飼料製造登記證影本（持飼料製造登記證申請進口者，僅限飼料工廠進口自用飼料原料）。（二）進口飼料添加物，應檢附行政院農業委員會核發之飼料添加物輸入登記證影本（以上飼料或飼料添加物品目以行政院農業委員會公告者為準）。（三）非飼料或飼料添加物登記證持有者，應加附持有者之授權文件，或於登記證影本上加蓋授權使用之章戳。（四）如屬樣品、贈品，應檢附行政院農委會或台北市、高雄市政府核發之進口同意文件。

經濟部國際貿易局
貨品分類修訂前後對照表

----- 貨品號列 異動別	現 行 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸 入 輸 出 規 定 規 定	----- 貨 品 號 列 異 動 別	修 訂 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸 入 輸 出 規 定 規 定
----------------------	-----------------------------------	-----------------------------	---------------------------	-----------------------------------	-----------------------------

Importation of feeds under this item shall be made in accordance with Feeds Control Act Article 20, Article 22 and "Guideline for Inspection of Feed Imported" promulgated by the Council of Agriculture of Executive Yuan. The importer shall apply for inspection to the Bureau of Standards Metrology and Inspection, Ministry of Economic Affairs.

- | | |
|-----|---|
| C02 | <p>本項下部分商品屬於經濟部標準檢驗局公告應施進口檢驗商品。</p> <p>Some of the commodities under this item subject to legal import inspection announced by the Bureau of Standards, Metrology and Inspection, ministry of economic affairs.</p> |
| F01 | <p>輸入商品應依照「食品及相關產品輸入查驗辦法」規定，向衛生福利部食品藥物管理署申請辦理輸入查驗。【註：相關規定應洽衛生福利部食品藥物管理署】。</p> <p>Importation of foods shall follow the"Regulations for Inspection of imported Foods and Related Products".The importer shall apply for inspection to the Food and Drug Administration,Ministry of Health and Welfare(FDA).(Note:Please contact FDA for relevant inspection requirements of food imports.)</p> |
| MP1 | <p>(一) 大陸物品有條件准許輸入，應符合「大陸物品有條件准許輸入項目、輸入管理法規彙總表」之規定。(二) 「大陸物品有條件准許輸入項目、輸入管理法規彙總表」內列有特別規定「M X X」代號者，應向國際貿易局辦理輸入許可證；未列有特別規定「M X X」代號者，依一般簽證規定辦理。</p> |

經濟部國際貿易局
貨品分類修訂前後對照表

----- 貨品號列 異動別	現 行 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸 入 輸 出 規 定 規 定	----- 貨品號列 異動別	修 訂 貨 品 分 類 中 文 貨 名 英 文 貨 名	----- 輸 入 輸 出 規 定 規 定
----------------------	-----------------------------------	-----------------------------	----------------------	-----------------------------------	-----------------------------

(1) Importation of Mainland China products in this category is conditionally permitted. The importation should conform to the regulations of "Consolidated List of Conditional Import Items of Mainland China Origin and Regulations Governing Import of Mainland China Origin Commodities".(2) Importation of items on the "Consolidated List of Conditional Import Items of Mainland China Origin and Regulations Governing Import of Mainland China Origin Commodities" with "MXX" code requires Import Permit issued by the BOFT; Importation of items without "MXX" code shall be subject to the general code of import permit issuance.

MW0 大陸物品不准輸入。
Importation of Mainland China products is prohibited.

輸出規定代號

(空白) 准許（免除簽發許可證）。
Export permitted (free from licensing)